
De voorzitter: Ik constateer dat deze motie met
algemene stemmen is aangenomen.

De heer Kamp (VVD): Voorzitter. Wij zouden graag over
tien dagen een brief van de staatssecretaris ontvangen,
waarin zij aangeeft wat de stand van zaken is met
betrekking tot de afhandeling van de asielprocedure voor
deze 850 Chinezen en ons informeert over de verblijf-
plaats van de betrokkenen op dat moment.

De voorzitter: Ik stel voor, het stenogram van dit
gedeelte van de vergadering door te geleiden naar het
kabinet.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de stemming over een motie,
ingediend bij het spoeddebat over de gang van zaken
rondom de ingebruikname van de spitsstrook bij
de A1, te weten:
- de motie-De Krom houdende het uitspreken van
treurnis over de gang van zaken (31305, nr. 21).

(Zie vergadering van heden.)

De voorzitter: Ik constateer dat de aanwezige leden van
de fracties van de SP, de VVD, de SGP, de PVV en het lid
Verdonk voor deze motie hebben gestemd en de
aanwezige leden van de overige fracties ertegen, zodat
zij is verworpen.

Over de andere moties zal volgende week dinsdag
worden gestemd. Ik moet één ding herstellen. Morgen
zouden er al stemmingen zijn. Het zou dus kunnen dat
wij morgen stemmen over zowel een motie van de heer
Vendrik, die vanmiddag bij het VAO wordt ingediend, als
over andere moties. Men moet dus rekening houden met
stemmingen morgen.

De vergadering wordt enkele ogenblikken geschorst.

Aan de orde is het debat naar aanleiding van een
algemeen overleg op 19 maart 2008 over afbreking
zwangerschap.

De voorzitter: Ik heet de staatssecretaris van harte
welkom.
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Mevrouw Agema (PVV): Mevrouw de voorzitter. Gezien
het kerstregime dien ik alleen een motie in.

De voorzitter: Het is geen kerstregime. Dat was vorige
week, het is niet deze week. Als u wilt, kunt u iets
toelichten.

Mevrouw Agema (PVV): Prima. Ik begin gewoon met de
motie.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat bij een derde van de abortussen er
geen anticonceptiemiddel werd gebruikt, dat bij een
derde het anticonceptiemiddel niet goed gebruikt werd
en dat bij nog een derde het anticonceptiemiddel faalde;

verzoekt de regering, periodiek een folder over
anticonceptiefalen mee te geven aan vrouwen die de
anticonceptiepil komen afhalen bij de apotheek,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is voorgesteld door het lid
Agema. Naar mij blijkt, wordt de indiening ervan
voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 10 (30371).
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Mevrouw Wiegman-van Meppelen Scheppink
(ChristenUnie): Voorzitter. Ik wil dit moment graag
gebruiken om te onderstrepen wat voor de fractie van de
ChristenUnie van belang is rondom de Wet afbreking
zwangerschap en om enkele conclusies te verbinden aan
het algemeen overleg dat wij hebben gehad. Het
vertrekpunt van de fractie van de ChristenUnie is bekend:
wij hebben destijds niet ingestemd met de wet en wij
zijn er nog steeds van overtuigd dat abortus geen
oplossing kan zijn voor een noodsituatie waarin een
vrouw verkeert. Het ongeboren leven verdient bescher-
ming en zorg. Een vrouw die ongewenst zwanger is,
verdient ondersteuning, zorg en hulpverlening. Daarom
zijn wij blij met de afspraken in het regeerakkoord. Het is
bijzonder om te constateren dat je werkend vanuit
verschillende uitgangspunten tot gemeenschappelijke
doelstellingen kunt komen. Ik constateer dat de
staatssecretaris goede dingen in gang heeft gezet om dat
te bereiken, zoals extra geld voor de opvang van
tienermoeders, extra geld voor voorlichting en het
starten van onderzoeken.

Ik onderstreep de erkenning van de staatssecretaris
dat verbetering van voorlichting en hulpverlening nodig
en mogelijk is, en dat dit soms vraagt om buiten de
grenzen van de eigen discipline te kijken. De staatssecre-
taris heeft toegezegd een goede ketenzorg voor te staan.
Binnen de keten zal betere doorverwijzing moeten
plaatsvinden. Alle organisaties die werkzaam zijn in deze
keten, zullen financieel in staat moeten zijn hun taak
waar te maken.

Op het moment dat het onderzoek naar de aard van de
noodsituatie is afgerond en de richtlijn klaar is waaraan
abortusartsen samen met onder andere Fiom en VBOK
werken, zullen wij conclusies moeten verbinden aan de
uitkomsten. Wat betekenen de uitkomsten voor de
inrichting van de voorlichting en hulpverlening en wat
betekent dit voor de financiering? Ik vraag de staatsse-
cretaris de Kamer hierover te informeren en voorstellen
te doen. Dit past binnen de afspraken in het coalitie-
akkoord waarin een samenhangend pakket van positieve
maatregelen wordt genoemd.
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De heer Ormel (CDA): Voorzitter. De Wet afbreking
zwangerschap is ruim twintig jaar na haar inwerkingtre-

Voorzitter
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